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OSBÜK 18. GENEL KURULU YAPILDI

 

OSBÜK 18. Olağan Genel Kurulu pandemi tedbirleri alınarak yapıldı.
Genel Kurul’a hitap eden OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü,
OSBÜK’ün artık OSB’ler adına çözüm üreten güçlü bir kurum haline
geldiğinin altını çizdi. Tıklayınız.

 

OSB’LER BAKAN VARANK’LA BULUŞTU

 
Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu (OSBÜK)'nun düzenlediği
istişare toplantısında Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank,
Türkiye'deki tüm OSB Başkanları ve bölge müdürleri ile bir araya
geldi.   Toplantıda OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü, "Bu camia her
zaman olduğu gibi, bu dönemde de üzerine düşeni hakkıyla yapmış,
ülkemizin üretim gücüne güç katmıştır" dedi. Tıklayınız.

http://www.osbuk.org/
https://osbuk.org/osbuk-18-olagan-genel-kurulu-yapildi/
https://osbuk.org/osbler-taleplerini-bakan-varanka-iletti/


 

OSBÜK GÜNEYDOĞU ANADOLU  BÖLGE TOPLANTISI
YAPILDI

 
OSBÜK Güneydoğu Anadolu Bölge Toplantısı, Sanayi ve Teknoloji
Bakan Yardımcısı Hasan Büyükdede, OSBÜK Başkanı Memiş
Kütükcü ve bölgedeki 28 organize sanayi bölgesinin başkanlarının
katılımlarıyla yapıldı. Toplantının açılışında konuşan Organize Sanayi
Bölgeleri Üst Kuruluşu Başkanı Memiş Kütükcü, Doğu ve Güneydoğu
Anadolu Bölgesi’nde artık OSB’lerin, yatırımın ve üretimin
konuşulduğunu dile getirdi. Tıklayınız.
 

DOĞU ANADOLU BÖLGE TOPLANTISI YAPILDI

 
OSBÜK'ün online bölge toplantılarından Doğu Anadolu Bölgesi
toplantısında konuşan OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü, “Doğu
Anadolu Bölgemizdeki organize sanayi bölgesi sayımız 26’ya
ulaşırken, bölgede binin üzerindeki sanayi tesisinde 40 binden fazla
istihdam sağlanıyor” diye konuştu. Tıklayınız.
 

KÜTÜKCÜ, İÇ ANADOLU BÖLGESİ'NDEKİ OSB'LERLE
BULUŞTU

 
OSBÜK İç Anadolu Bölge Toplantısı’nda OSB'lerin taleplerini dinleyen OSBÜK
Başkanı Memiş Kütükcü, İç Anadolu Bölgesi’nin Türkiye’de sanayicilik
kültürünün oluşmasına önemli katkılarda bulunduğuna dikkat çekti. Tıklayınız.

https://osbuk.org/baskan-kutukcu-guneydogu-anadolu-osbleri-ile-bir-araya-geldi/
https://osbuk.org/osbuk-dogu-anadolu-bolge-toplantisi-gerceklestirildi/
https://youtu.be/--XfeL9pzlw
https://osbuk.org/osbuk-ic-anadolu-bolge-toplantisi-gerceklestirildi/


 

OSB’LERİN ENERJİ TALEPLERİ GÖRÜŞÜLDÜ

 
OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü, Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı
Hasan Büyükdede, Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan Yardımcısı Abdullah
Tancan ile enerji bürokratlarının katıldığı toplantıda OSB’lerin enerji ile ilgili tüm
talepleri görüşüldü. Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı’nda yapılan toplantıya
OSBÜK Genel Sekreteri O. Fatih Soysal, Sanayi Bakanlığı Genel Müdürlüğü
Daire Başkanı Caner Koçoğlun, EPDK Başkan Yardımcısı Hacı Ali Ulutaş,
TEİAŞ Genel Müdürü Orhan Kaldırım, Enerji İşleri Genel Müdürü Murat
Zekeriya Aydın ve BOTAŞ Genel Müdür Yardımcısı Abdulvahit Fidan katıldı.
Tıklayınız.
 

OSBÜK, EKSPERTİZ SORUNLARINI DİLE GETİRDİ

 
Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu (OSBÜK), OSB’lerin yaşadığı
ekspertiz sorunlarının çözümü için Sermaye Piyasası Kurulu ve ilgili kurumların
üst düzey yöneticileri ile bir toplantıya katıldı. Toplantıda OSBÜK Başkanı
Memiş Kütükcü, Gayrimenkul Değerleme Uzmanlarınca Organize Sanayi
Bölgelerindeki parsel birim maliyetlerinin, OSB Kanunu’nun 15. Maddesi
çerçevesinde Müteşebbis Heyet/Genel Kurul tarafından belirlenen değerlerin
dikkate alınması konusunu dile getirdi. Tıklayınız.
 
 

https://youtu.be/--XfeL9pzlw
https://osbuk.org/osblerin-enerji-talepleri-gorusuldu/
https://youtu.be/--XfeL9pzlw
https://osbuk.org/osbuk-ekspertiz-sorunlarini-dile-getirdi/

